

M. André Major ****Mise à jour****

 jalarin.com/obituaries/m-andre-major/



À Salaberry-de-Valleyfield, le 28 décembre 2022, à l'âge de 79 ans, est décédé M. André Major, époux de Mme Denyse Faubert, résidant à St-Stanislas-de-Kostka. Vétéran en tant que pilote auprès de l'Aviation royale canadienne. Outre son épouse, il laisse dans le deuil ses enfants Nathalie et Patrick (Tammy), ses petits-enfants Joshua (Haley), Kelsey, Xavier, Madeleine et Zachary, ses arrière-petits-enfants Parker et Beckett, ses frères et sa soeur Michel (Monique), Cécile, Jean-Denis (Ghislaine), François (Louise), Jean-Marc (Christiane), Benoit (Manon), Bernard (Barbara) et Jean-Luc (Nathalie), ses beaux-frères et ses belles-soeurs Claire, Roger (Francine), Robert (Marie-Andrée), Richard (Suzanne), Mario, Maryse (Michel) et Georgette (Jacques), son filleul Yves (Johanne) et sa filleule Mélissa

(Jimmy), ses nombreux neveux et nièces ainsi que parents et amis. La famille recevra les condoléances vendredi le 4 août de 10h à 11h en l'église Basilique-Cathédrale Ste-Cécile, 19 rue de l'Église, Salaberry-de-Valleyfield. Les funérailles suivront à 11h. Inhumation au cimetière de Valleyfield. Des dons à la Société canadienne du cancer, 5151, boulevard de l'Assomption, Montréal, Québec, H1T 4A9 seraient appréciés. Sous la direction funéraire de J. A. Larin & Fils Inc. 317, rue Victoria, Salaberry-de-Valleyfield, Qc. (450) 373-3636 www.jalarin.com

It is with a heavy heart that the family announces André Major, husband of Denyse Faubert passed away on December 28, 2022, at Salaberry-de-Valleyfield, at the age of 79. A resident of St-Stanislas-de-Kostka André "Andy" was a veteran pilot with the Royal Canadian Air Force. In addition to his wife, he is survived by his children Nathalie and Patrick (Tammy), his grandchildren Joshua (Haley), Kelsey, Xavier, Madeleine and Zachary, his great-grandchildren Parker and Beckett, his brothers and sister Michel (Monique), Cécile, Jean-Denis (Ghislaine), François (Louise), Jean-Marc (Christiane), Benoit (Manon), Bernard (Barbara) and Jean-Luc (Nathalie), his brothers-in-law and sisters-in-law Claire, Roger (Francine), Robert (Marie-Andrée), Richard (Suzanne), Mario, Maryse (Michel) and Georgette (Jacques), his godson Yves (Johanne) and his goddaughter Melissa (Jimmy), his many nephews and nieces, as well as family and friends. The visitations will be held on Friday August 4th from 10 am to 11 am at Ste-Cécile's Cathedral, 19 church rd, in Salaberry-de-Valleyfield. The funeral will follow at 11 am. Following the service the burial will take place at the valleyfield cemetery. In lieu of flowers the family asks that donations in André's name

be made to the Canadian Cancer Society, 5151 Boulevard de l'Assomption, Montreal, Quebec, H1T 4A9. Under the funeral direction of J. A. Larin & Fils Inc. 317 Victoria Street, Salaberry-de-Valleyfield, Que. (450) 373-3636 www.jalarin.com